

- **Availability of bone marrow stromal cells in three-dimensional coculture with hepatocytes and transplanted into liver-damaged mice:** JBB vol. 100, no. 1, p. 77-81, 2005
…竹田 昌史、山本 麻里衣、磯田 勝広、東山 真二、廣瀬 志弘、大串 始、川瀬 雅也、八木 清仁*（阪大院・薬）
 [論文紹介（生物工学会誌85巻1号掲載）](#)
- **High expression of unsaturated fatty acid synthesis gene *OLE1* in sake yeasts:** JBB vol. 99, no. 5, p. 512-516, 2005
…山田 翼¹*、下飯 仁²、伊藤 清²（¹菊正宗酒造、²酒類総合研究所）
 [論文紹介（生物工学会誌85巻1号掲載）](#)
- **Functionalization of the cytochrome P450cam monooxygenase system in the cell-like aqueous compartments of water-in-oil emulsions:** JBB vol. 99, no. 1, p. 12-17, 2005
…道添 純二、一瀬 博文、神谷 典穂、丸山 達生、後藤 雅宏*（九大院・工）
 [論文紹介（生物工学会誌85巻1号掲載）](#)
- **Hydrogen and ethanol production from glycerol-containing wastes discharged after biodiesel manufacturing process:** JBB vol. 100, no. 3, p. 260-265, 2005
…伊藤 武志、中島田 豊、仙波 光一郎、松井 知彰、西尾 尚道*（広島大院・先端）
 [論文紹介（生物工学会誌85巻1号掲載）](#)
- **Development of a novel system for producing ajmalicine and serpentine using direct culture of leaves in *Catharanthus roseus* intact plant:** JBB vol. 99, no. 3, p. 208-215, 2005
…岩瀬 哲¹、青柳 秀紀¹、高木 優²、田中 秀夫¹*（¹筑波大院・生命環境、²産業技術総合研究所）
 [論文紹介（生物工学会誌85巻1号掲載）](#)

▶ [生物工学論文賞Topへ](#)